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1. Na wniosek pracownikdw Komendy Miejskiej Policji, oraz okolicznych

mieszkaric6w zwracam sig z pro6b4 o rozbudowg miejsc parkingowych
pomigdzy ulicami Le$q i Okrgznq. Jest jeszcze sporo miejsca na rozbudowg
juz istniej4cego parkingu w jego Srodkowej czg6ci oraz od ul. Le3nej bez

konieczno6ci usuwania drzew. Zar6wno interesanci orzv pracownicy Komendy
Miej skiej Pojicji majq duZe trudno6ci w znalezieniu miejsca do zaparkowania

pojazd6w. Ponadto w Urzgdzie Miasta jest juz projekt powigkszenia ilofci
miejsc parkingowych. Proszg o pilne podjgcie niezbgdnych prac by w spos6b

znacz4cy popraviri sytuacjg z miejscami parkingowymi w tym rejonie.

2. W rwi4zkrz kolejnymi dewastacjami malej architektury i placami zabaw dla

dzieci w parku na Slodowie, proszg o informacjg czy w tych miejscach jest

miej ski monitoring. JeZeli park objgty jest monitoringiem to proszq o

informacjg , cry na podstawie jego zapisu doprowadzono do rozpoznania i

-^ ujgcia wandali niszcz4cych publiczne mienie'
( l. )lr,t:esz*aLlcy ulicy Jowiszowej prosz4 pana prerydenta miasta o o5wietlen.ie tej
v ton4cej w ciemno6ciach ulicy oraz o utwardzenie jej nawierzchni. Chodzi o

znacznqpoprawg bezpieczerlstwa pieszych oraz kierowc6w pojazd6w na tej

w4skiej ulicy maj4cej charakter pieszo-jezdni.
4. Proszg o informacjg ile Srodk6w z budZetu miasta przeznaczono dotychczas,

Wczqwszy od 01.01 .2022r. do chwili obecnej na napraw7 ubytk6w, wyboj6w i
znacz4cychuszkodzeri wloclawskich ulic . W powszechnym przekonaniu

kierowc6w te Srodki s4 Smieszre w por6wnaniu z potrzebani, kt6re zawsze

wzrastaj4 pod koniec okresu zimowego. Czy prawd4 jest, 2e dotychczas

zgodnie z harmonogramem napraw przestawianym w mediach, przeznaczoto

84 tys. zt. na naprawg uszkodzeri w ulicach miasta.

5. W imieniu mieszkaric6w zwracam sig ponownie o naprawg przej 56 dla

pieszych w ulicy lv&ynarskiej u zbiegu z ul. Sw Antoniego i Chmielnej- Te

przejScia, prry rrawet najmniejszych opadach deszczu, s4 nie do przebycia dla

pieszrych . Czasowe ich osuszenie nie rozwi4zuje problemu, bo s4 one

usltuowane w obni2eniu jezdni i zawsze zbiera sig tam woda. Proszg o

zastosowanie zgodnego ze sztuk4 budowlan4 skutecznego rozwi4zania tego

nabrzmialego dla mieszlcafc6w problemu.
6. Mieszkancy posesji w poblizu mini skate parku zainstalowanego w pasie

drogowym alei Jana Pawla II w Michelinie narzekaj4 na nadmierny halas

powodowany przez mlodych u4tkownik6w tego obiektu. Czy jestrontiqzanie
kompromisowe tego niew4tpliwie dokuczliwego problemu? Proszg o

informacjg na ten temat. .-, \ \
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